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ZÁPISNICA č.10/2020 
z výjazdového zasadnutia Kolégia dekana MTF STU v dňoch 10.-11.9.2020 v Modre 

_____________________________________________________________________________ 
                                                      RZ 10770/2020 

 
Prítomní:   podľa priloženej prezenčnej listiny   
 
Čas rokovania:  10.9.2020: 10.00 -  13.00 hod., 15.00 -  20.00 hod. 
   11.9.2020:   9.00 -  12.30 hod. 
 
Program zasadnutia: 

1.  Úvod a kontrola rozhodnutí 

2.  Architektonický návrh areálu Campus Bottova 

3.  Informácie z ústavov a pracovísk 

4.  Záver  

 

Predložené materiály: 

1. Upresňujúce pokyny pre zabezpečenie vzdelávania na STU v zimnom semestri 2020/2021 (predložil: 

prof. Ing. Miloš Čambál, CSc.) 

2. Návrh Usmernenia dekana „Opatrenia pre MTF STU so sídlom v Trnave počas mimoriadnej situácie 

vyhlásenej na obmedzenie šírenia ochorenia COVID-19“ (predložil: prof. Ing. Miloš Čambál, CSc.)  

3. Harmonogram prípravy vnútorného systému kvality STU (predložil: prof. Ing. Miloš Čambál, CSc.) 

 

K BODU 1  ÚVOD A KONTROLA ROZHODNUTÍ 

Zasadnutie výjazdového Kolégia dekana a vedúcich zamestnancov MTF STU otvoril dekan prof. Ing. Miloš 
Čambál, CSc. a privítal na zasadnutí všetkých zamestnancov. Následne prítomných oboznámil s programom 
zasadnutia.  

K BODU 2   ARCHITEKTONICKÝ NÁVRH AREÁLU CAMPUS BOTTOVA 

Dekan fakulty prof. Čambál požiadal prodekana prof. Tanušku, aby uviedol tím z Fakulty architektúry 
a dizajnu STU, ktorý spracoval architektonickú štúdiu areálu Campus Bottova. Prof. Tanuška predstavil 
a privítal doc. Ing. arch. Branislava Puškára, PhD., doc. Ing. arch. Editu Vráblovú, PhD. a doc. Ing. arch. 
Michala Czafíka, PhD. a odovzdal im slovo.  

Po prezentácii architektonickej štúdie prebehla dlhšia diskusia, do ktorej sa zapojili viacerí prítomní. Zhodli 
sa, že prezentované architektonické, dispozično-prevádzkové, konštrukčné a materiálové riešenie projektu 
prinesie študentom, zamestnancom, ale i externým návštevníkom fakulty nielen zatraktívnenie vonkajších 
priestorov, ale aj atraktivity stravovacích služieb v exteriéri a podporu kultúrno-spoločenského vyžitia 
študentov a zamestnancov fakulty (relaxačné a športové zóny). 

 
Uznesenie KD MTF STU č. 4/2019: 

Kolégium dekana MTF STU ukladá vypracovať pravidlá pri realizovaní exkurzie študentov MTF STU,  

v súlade s dodržiavaním bezpečnosti. 

Z: prod. Čička                     T: priebežne 
 
Uznesenie KD MTF STU  č. 5/2020:        
Kolégium dekana MTF STU prerokovalo čerpanie dovoleniek zamestnancov MTF STU. Ukladá sa vedúcim 
pracovísk dôsledne sledovať čerpanie dovolenky zamestnancov pracoviska tak, aby bol dodržaný príkaz 
dekana č. 3/2019 na čerpanie dovolenky v roku 2020. Pri zistení nedostatočného čerpania dovolenky môže 
vedúci pracoviska v odôvodnených prípadoch aspoň 14 dní vopred nariadiť zamestnancovi jej čerpanie. 
Vzhľadom na skutočnosť, že novelou Zákonníka práce bol výskumným pracovníkom dodatočne zvýšený 
počet dní dovolenky, na ktorú im vznikol nárok spätne za rok 2019 o 15, resp. 20 dní dovolenky, títo 
zamestnanci nie sú povinní vyčerpať uvedený počet dní dovolenky do 31.03.2020. 
Z: v texte                                        T: trvalý 
Dekan fakulty informoval o stave čerpania dovoleniek zamestnancov k 1.9.2020 a vyzval vedúcich pracovísk 
k dôkladnej kontrole plnenie Príkazu dekana č. 3/2019 

http://is.stuba.sk/lide/clovek.pl?id=234&lang=sk
http://is.stuba.sk/lide/clovek.pl?id=234&lang=sk
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K BODU 3  INFORMÁCIE Z VYŠŠÍCH GRÉMIÍ A ÚSEKOV 
 
Pror. prof. Moravčík: 

 ako predseda Krízového štábu STU uviedol, že dňa 9.9.2020 sa uskutočnilo jeho ďalšie zasadnutie. 
Prítomných oboznámil s aktuálnou situáciou týkajúcou sa opatrení v súvislosti s pandémiou COVID-
19 a doporučeným spôsobom zabezpečovania výučby, 

 informoval o pripravovanom inovovanom module Akademického informačného systému, 

 informoval o spolupráci s firmou MAGION, ktorá pripravuje doplnenie dvoch personálnych modulov. 
 
Dekan prof. Čambál: 

 informoval o programe zasadnutia Kolégia rektora STU, ktoré sa uskutočnilo dňa 7. septembra 2020  
v priestoroch rektorátu STU v Bratislave, 

 informoval o zaslaní zásadného stanoviska prorektorke STU doc. Bakošovej a rektorovi STU  
v súvislosti s rozhodnutím ohľadom neprijatých záujemcov o štúdium na doktorandské štúdium na 
MTF STU,  

 predložil materiál „Opatrenia pre MTF STU so sídlom v Trnave počas mimoriadnej situácie 
vyhlásenej na obmedzenie šírenia ochorenia COVID-19“,  

 predložil materiál „Upresňujúce pokyny pre zabezpečenie vzdelávania na STU v zimnom semestri 
2020/2021“, 

 predložil materiál „Harmonogram prípravy vnútorného systému kvality STU“. 
 

Prodekan doc. Čička: 

 informoval o výsledkoch realizovanej ankety študentov, ktorí vyjadrili svoj názor na zmenu spôsobu 

a kvalitu poskytovania výučby na MTF STU počas pandémie COVID-19 (ankety sa zúčastnilo 

približne 13 % študentov), 

 informoval o spôsobe zabezpečenia výučby študentov v zimnom semestri akademického roku 

2020/2021(prezenčná resp. dištančná forma výučby, forma bude prispôsobená podľa aktuálnej 

epidemiologickej situácie), 

 upozornil na obstaranie potrebného technického vybavenia (kamery, notebooky, ...) na účely výučby, 

 upozornil na plánované úpravy v Študijnom poriadku STU, ktoré prezentovala na porade prodekanov 

prorektorka STU doc. Bakošová,  

 informoval o blížiacej sa akreditácii študijných programov a spoločných študijných programov (každý 
študijný program bude mať kreovanú programovú radu), 

 uviedol, že v roku 2021 bude mať STU v Bratislave vytvorený vnútorný systém kvality (Rada pre 

kvalitu). 

 
Prodekan prof. Tanuška: 

 informoval o realizácii „stavby“ požiarneho schodiska na ŠD M. Uhra, ďalšej etape budovania 
rampového systému a prácach spojených so zabezpečením prevádzky bazéna fakulty. 
 

Prodekan prof. Šugár: 
 informoval o prebiehajúcich a pripravovaných projektoch jednotlivých grantových agentúr (VEGA, 

KEGA a APVV), 
 poukázal na závery, ktoré vyplynuli z kontroly na mieste pre projekt vedecko-výskumných kapacít, 
 informoval o výzve na predkladanie návrhov na zaradenie publikácií do Edičného plánu  MTF STU 

na roky 2021-2022 (termín uzávierky:15.10.2020), 
 informoval o príprave programu zasadnutia Vedeckej rady MTF STU, ktoré sa uskutoční dňa 

8.10.2020 o 13.00 hodine,  
 uviedol, že na najbližšom zasadnutí Vedeckej rady STU bude schvaľovaný návrh na emeritného 

profesora (prof. Balog). 
 

Prodekan doc. Strémy: 
 informoval o príprave konferencie „Nové trendy a inovácie vo vzdelávaní“, ktorá sa uskutoční dňa 

1.10.2020, 
 informoval o schválenom zahraničnom projekte IDS – Interreg (realizácia projektu je naplánovaná 

1.1.2021 do 31.12.2021, konferencia sa uskutoční predbežne v októbri 2021), 
 informoval o  zahraničných mobilitách v zimnom semestri 2020/2021:  

o očakávaní prichádzajúci študenti:  
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 Erasmus +: 4 študentov (Španielsko, Turecko), 

 v rámci programu spolupráce medzi Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a 
športu Slovenskej republiky a Ministerstvom vzdelávania a vedy Ukrajiny v oblasti 
vzdelávania na roky 2005-2008, ktorého platnosť sa predlžuje: 1  študentku z 
Ukrajiny, 

 NŠP SR: 1 študenta z Ruska, 

 Free mover: mobilita na SvF STU, na MTF STU vybrané 2 predmety (Taliansko) 

o  očakávaní odchádzajúci študenti:  
 Erasmus+ študijný pobyt: 5 študenti na mobilite, očakávame ešte plus 5 študentov,   

 Erasmus+ pracovná stáž: 1 študentku, očakávame ešte plus 1 študent. 
o v rámci PZH očakávame:  

 Erasmus+ učiteľská mobilita: 2 učiteľov z Poľska - ubytovanie mimo MTF STU, 

 Erasmus+ učiteľská mobilita: 2 učiteľov zo Zielona Gora (Poľsko). 

Prod. doc. Gerulová: 

 informovala prítomných o plánovanej akcii pre študentov a zamestnancov „Piknik“, ktorý sa 

uskutoční vo vonkajších priestoroch fakulty dňa 23.9.2020, 

 uviedla, že pripravuje aj ďalšiu akciu zameranú na socializovanie študentov s pedagógmi, 

 informovala o prezentácii inštitucionálnych a PR projektov potencionálnymi riešiteľmi z ústavov MTF 
STU (odporučených a podporených bude celkom 6 prezentovaných projektov zo skupiny projektov 
1 a 3 projekty zo skupiny projektov 2), 

 informovala o zámere zvýšenia PR fakulty prostredníctvom predaja reklamného oblečenia MTF STU. 

 

Ing. Alica Tibenská (tajomníčka MTF STU): 

 uviedla, že bolo uzavreté 3. kolo verejnej obchodnej súťaže na predaj budovy na Paulínskej ulici, 

 informovala o skartácii dokumentov, ktorá prebehla podľa platných vyhlášok, 

 uviedla, že momentálne sú ukončené stavebné práce na modernizácii klientskeho centra, prebieha 

ešte výroba ochranného skla (klientske centrum bude disponovať rozšírenými kompetenciami),  

 uviedla, že z dôvodu minimalizácie hotovostných platieb bude zmenená prevádzka pokladnice a 

výdaj cenín bude zabezpečený cez klientske centrum,  

 uviedla, že z dôvodu potreby zvýšenej dezinfekcie bude pri vstupoch pravidelne doplňovaná 

dezinfekcia a bude vykonávaná dezinfekcia všetkých pracovných plôch a pomôcok, 

 informovala o aktuálnom stave čerpania rozpočtu MTF STU a fakultných fondov a zároveň poukázala 

na aktualizáciu aktivít plánovaných vo fondoch, ktoré sú v kompetencii jednotlivých prodekanov, 

 poukázala na čerpanie účelových financií k 31.8.2020. 

 
K BODU 3   INFORMÁCIE Z ÚSTAVOV A PRACOVÍSK 

 
 Prof. Čaplovič (riaditeľ UMAT): 

 informoval o spolufinancovaní vybudovania učebne mikroskopie s firmou Carl Zeiss Slovakia, s.r.o. 

 uviedol, že dňa 17.9.2020 sa uskutoční porada UMAT. 

  
Ing. Široký: 

 poukázal na finančnú situáciu ŠDaJ M. Uhra, ktorá je značne ovplyvnená pandémiou COVID-19, 

 informoval o počte ubytovaných študentov k 10.9.2020 (720 ubytovaných študentov), 

 informoval o časovom harmonograme stavby požiarneho schodiska (predpokladané ukončenie 
koniec októbra 2020), 

 informoval o modernizácii bufetu a jedálne MTF STU. 
 

Mgr. Baláž: 

 upozornil na niektoré postupy a záznamy v dochádzkovom systéme fakulty, ktoré je možné aplikovať 
v situáciách, kedy musí zamestnanec absolvovať izoláciu v domácom prostredí z dôvodu podozrenia 
na ochorenie COVID-19 (záznam v ESED – ostatné „preventívna karanténa“, čerpanie pandemickej 
nemocenskej.) 

 Ing. Buranský, PhD.: 

 poukázal na niektoré problémy, ktoré sú spojené s čerpaním domácej karantény zamestnancami, 
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 informoval, že dňa 17.9.2020 sa uskutoční porada UVTE. 
 
Doc. Riedlmajer (riaditeľ UVPT): 

 poďakoval  prodekanovi prof. Tanuškovi a Oddeleniu prevádzky (PhDr. Markovičová) za realizované 

úpravy v miestnosti urýchľovača,  

 v rámci riešenia projektu Teaming informoval o úhradách 50% energie v budove SO105 a finalizácii 

ex ante procesu verejného obstarávania veľkých zariadení,  

 informoval o PR aktivitách na ústave: 5 relácií VAT v RTVS, facebookové aktivity a podcastové 

relácie v Trnavskom rádiu,  

 uviedol, že prebiehajú snahy zapojiť sa do schémy Eurofusion,  

 uviedol, že Matúš Dubecký získal 3. miesto za trojročný citačný ohlas, začína riešiť projekt H2020 

TREX. 

 
Ing. Ďurišová, PhD.(vedúca OPPZ): 

 informovala o agende Oddelenia personalistiky a právneho oddelenia, 

 požiadala o trpezlivosť pri predkladaní osobných dokladov zamestnancov pri vyúčtovaní 
rekreačného príspevku, 

 požiadala o včasné a priebežné doručovanie dokladov a dohôd za vykonané práce, 

 informovala o ukončeniach pracovného pomeru z nadbytočnosti, 

 požiadala o možné zabezpečenie optimálnych klimatických podmienok na pracovisku z dôvodu 
zvýšených teplôt počas letného obdobia. 

 
Doc. Chlpeková (riaditeľka UPIM): 

 vedúcemu OKIS Ing. Matejovi Hýrošovi poďakovala za obnovu techniky v laboratóriách na UPIM, 

 požiadala o zabezpečenie dezinfekcie do učební zvlášť aj pre pedagógov, aj pre študentov, prípadne 
pri vstupoch na chodbu a do učební, 

 požiadala o zabezpečenie školenia na obsluhu platforiem G-Suite, MS Teams (návody na inštaláciu 
a používanie pre študentov a zamestnancov fakulty) 

 
Ing. Jana Matejová (vedúca EKO): 

 uviedla, že dňa 7.9.2020 sa uskutočnila porada ekonomického oddelenia s riešiteľmi projektov, 

 uviedla, že v zmysle optimalizácie a nastavenia procesov sa snažia o čo najkorektnejšiu spoluprácu 
s riešiteľmi projektov, 

 požiadala o vybudovanie miestnosti pre externé kontroly účtovných výkazov  a audítorov,   

 poukázala na skutočnosť, že na ekonomickom oddelení má v tíme aj aktívnu audítorku Ing. 
Hrdličkovú a činnosť ekonomického oddelenia je priebežne auditovaná aj externou spoločnosťou. 

  
Ing. Hýroš (vedúci OKIS): 

 informoval o časovom harmonogram prác na modernizácii rampového systému pred hlavnou 
budovou  fakulty. 

 
Ing. Kleinedler, PhD. (vedúci VS Dubnica nad Váhom): 

 poukázal na nesúlad termínov so začiatkom akademického roku a účasťou študentov na predmete 
Úvod do štúdia a na kurzoch z matematiky a fyziky. 

 
Doc. Naď (predseda AS MTF STU) 

 informoval o plánovaných zasadnutia Akademického senátu MTF STU (28.10.2020, 2.12.2020). 
 
Prof. Važan (riaditeľ UIAM): 

 informoval o priebehu kurzov z matematiky.  
 
Ing. Cuninka, PhD. (vedúci ZPZV): 

 informoval o plánovanej konferencii pre pedagogických a výskumných pracovníkov „Nové trendy 
a inovácie vo vzdelávaní“, ktorá sa uskutoční dňa 1.10.2020, 

 zablahoželal dekanovi fakulty prof. Čambálovi k schváleniu projektu v rámci programu INTERREG.  
 
PhDr. Kvetoslava Rešetová, PhD. (vedúca OPOM): 

 upozornila na dodržiavanie termínov pri zaraďovaní publikácií do Edičného plánu MTF STU (nakoľko 
schválenie edičného plánu podlieha schváleniu vo Vedení MTF STU a VR MTF STU), 
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 informovala o objeme prác na jednotlivých oddeleniach OPOM (Oddelenie EŠIF administruje 11 
projektov, 2 projekty sú podané). 
 

Doc. Bílik (za ZR MTF STU): 
 informoval o zasadnutí Zamestnaneckej rady MTF STU, ktoré sa uskutoční dňa 23. 9.2020, 
 informoval o vzniku novej odborovej organizácie (Moderné odbory), 
 uviedol, že vzhľadom k šíriacemu sa ochoreniu COVID-19 sa prekladá termín voľby nového 

predsedu Odborového zväzu pracovníkov školstva a vedy na Slovensku. 
 

K BODU 4  ZÁVER 
 
Dekan fakulty prof. Ing. Miloš Čambál, CSc. sa poďakoval prítomným členom KD MTF STU a vedúcim 
zamestnancom MTF STU za účasť na výjazdovom zasadnutí a ukončil rokovanie. 

 

Termíny najbližších zasadnutí grémií MTF STU: 
 

22. 09. 2020 10.00 hod. T-214 Vedenie MTF STU 

23. 09. 2020 13.00 hod. T02-3.129 Zamestnanecká rada MTF STU 

06. 10. 2020 10. 00 hod.  T-214 Vedenie MTF STU 

08. 10. 2020   9. 00 hod. T-214 Kolégium dekana MT STU 

08. 10. 2020 13.00 hod. T-214 Vedecká rada MTF STU 

13. 10. 2020 10. 00 hod. T-214 Vedenie MTF STU 

27. 10. 2020 10. 00 hod. T-214 Vedenie MTF STU 

 
 
 
Zapísala: 11. septembra 2020               Overil: 13. septembra 2020 
 
 
 
.....................................      ...............................................  
Ing. Ivona Remenárová      prof. Ing. Miloš Čambál, CSc.  
                                          dekan MTF STU 


